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Szolgálnak és védenek

A Budakeszi Városi Polgárőrség munkája
Az immár hároméves Budakeszi 
Városi Polgárőrség február 
29-én tartotta éves közgyűlését. 
Karvaly Nándor, a Polgárőrség 
elnöke az alábbiakban számolt 
be az elmúlt évi munkáról

Sikereinkről: 
Rendezvénybiztosítások: 9 alka
lom 36 fővel, mintegy 200 órá
ban.

Az önkormányzat valamennyi 
rendezvényét biztosítottuk, a köz
területi sport- és gyermekrendez
vényeket, az esetek többségében a 
rendőrséggel együttműködve. Egy 
alkalommal, október 23-án 
Budakeszi határát átlépve a XII. 
kerületbe is elkísértük és élelmez
tük a Bécs-Pozsony-Budapest 
szupermaraton részvevőit.

Közbiztonsági tevékenység: 
64 alkalom, 137 fő, 850 óra, 3060 
km. (Ebben nincs benne a saját 
gépkocsik használata!)

Folyamatos járőrözéssel véd
jük városunk emlékműveit, a 
Makkosi templomot, a mamutfe
nyőket, a Vadasparkot, rendszere
sen megfordulunk a temetőben, az 
éjszaka is nyitva tartó kereskedel
mi egységek és a benzinkutak kör
nyékén. Szolgálataink során átfé
süljük a jelentősebb autóparkoló
kat, és megfordulunk a makkosi és 
a nagyszénászugi részeken, ahol a 
csekély forgalom miatt feltételez
hető a lakók nyugalmának megza
varása, a hétvégi házak feltörése és 
az illegális beköltözés.

Fogtunk betörőt, súlyos testi 
sértést elkövetőt, illegális szemét
lerakót, biztosítottunk ismeretlen 
holttestet. Az idén első alkalom

mal eltűnt személy felkutatásában 
is részt vettünk.

Részt veszünk a Rendőrség 
bűnmegelőzési munkájában, közös 
járőr-párok óvják éjszakánként 
Budakeszi lakosainak álmát.

Sikereink, eredményeink tagsá
gunk egy kis részének köszönhető, 
azoknak, akik önként jelentkeznek 
szolgálatra, vagy az első telefonhí
vásra jönnek.

Kudarcainkról: 
Megalakulásunkat követően jelez
tük, hogy havonta legalább 15 órai 
szolgálat teljesítését várjuk el tag
ságunktól. Be kellett látnunk, hogy 
ez a kérés, illetve tagságunk 
részéről ez a felajánlás csak illúzió. 
Tagjaink a szolgálatot követő más
nap reggelén munkába vagy iskolá
ba mennek, a megélhetés vagy a 
jövő érdekében elsősorban ott kell 
teljesíteniük.

Vagy elanyagiasodott vilá
gunkban valóban jogos a kérdés, 
hogy még én fizessek tagdíjat 
azért, hogy a közért bármit is 
önként felajánlásból tegyek?!

El kell mondanom, magam is 
kudarcként élem meg, amikor 
támogatásért városunk vállalkozó
ihoz kell fordulnom. Tudom, hogy 
a vállalkozóknak milyen köztér- 
heknek kell megfelelniük, és nem 
biztos, hogy az állami kötelezett
ségek közé tartozó feladatokat 
még adományokkal is támogatni 
akarják.

Kapcsolatainkról:
Mindig hangsúlyozom, hogy mi 
Budakeszi város Polgárőrsége 
vagyunk. Erezzük az Önkor-mányzati 

Testület jó szándékú támogatását. A 
számunkra biztosított 500.000 Ft 
költségvetési támogatásból fedeztük 
éves működésünket. A Polgármesteri 
Hivatal kérésére többször segítet
tünk különböző feladatok ellátásá
ban, de kérés nélkül is rendelkezésre 
állunk közérdekű feladatok megol
dásában. Talán a legtöbbet az új 
forgalmi rend kialakításában dolgoz
tunk.

Az Országos Polgárőr Szövet
séghez benyújtott pályázatunkkal 
nyert 100.000 Ft-ból technikai 
rendszerünket fejlesztettük, digi
tális fényképezőgépet vettünk a 
szabálysértések dokumentálására, 
egy helyzet-meghatározó készülé
ket, és egy nagy erejű kézi fény
szórót a járőr-feladatokhoz.

A Pest Megyei Szövetséggel a 
kapcsolatunk elsősorban a pol
gárőr-igazolványok elkészíttetésé
re terjed ki.

A Budapesti Agglomeráció 
Polgárőr Szövetség felajánlotta 
befogadásunkat. Ez lényegesen 
összehangoltabb munkát tenne 
lehetővé, szélesednének lehetősé
geink úgy az információk, mint az 
anyagiak területén.

Kiváló kapcsolatunk volt a 
helyi rendőrőrs személyi állomá
nyával és parancsnokaival. 
Lehetőségeinkhez mérten segítsé
get nyújtottunk szolgálatuk meg
erősítésében, főként nyáron, a 
vakáció időszakában.

A leköszönt parancsnoknak 
sok sikert kívánok, azzal, hogy 
találja meg helyét a polgári élet
ben.Az új parancsnoknak pedig 
azt kívánom, hogy új munkaterüle
tén érjen el minél több sikert.

Mindkettőjüknek köszönöm 
önzetlen segítő munkájukat, mert 
csak én tudom, hogy amikor 
Budaörs telefonja foglalt, ők min
den esetben fáradtságot nem 
kímélve intézkedtek. Ezt a segítsé
get kérem az új vezetéstől is, mert 
amikor éjszaka a budakeszi lakosok 
hozzám fordulnak, akkor ott tény
leg gond van.

Nappal is jönnek jelzések, pél
dául az un. felderítők megjelené
séről. A szolgálatban lévő járőrök 
is alátámaszthatják a felénk áradó 
szeretetet, amikor valahol felbuk
kan a gépkocsink. Mert nappal 
vagy alkonyaikor nincs más segít
ség, csak ha mi fordulunk meg az 
adott közterületen.

A VÁLLALKOZÓI KAPCSOLATOKRÓL: 
Köszönöm az Interat Kft., a kézi 
autómosó tulajdonosának és a 
Gumidoktor Bt.-nek hatékony 
segítségüket.

Itt köszönöm meg mai tag
gyűlésünk támogatóinak kézzel fog
ható segítségét: Földes István, Érdi 

Tamás, Csulak József polgárőrtársa
inknak, Baross László, Grafl László 
és Somlai Ferenc vállalkozóknak.

Köszönöm az elvégzett mun
kát! Köszönöm a szponzori támo
gatást!

Köszönöm az önkormányzati 
képviselők munkáját, akik életben- 
tartásunk érdekében is dolgoznak, 
és felajánlom, üljenek be mellénk a 
polgárőrautóba, menjünk ki együtt a 
választóik közé. Mi csak így tudjuk 
honorálni segítségüket és megköny- 
nyíteni társadalmi tevékenységüket.

Aki mindezt lejegyezte: 
Asztalos Qyuláné

Búcsú Lich polgármesterétől
„Mindig velünk marad, 

hisz szivünkben mindig él, mert szerettük".

Több százan vettek búcsút Lich tisztelet
beli polgármesterétől Ludwig Seiboldttól 
2008 január 30-án.

Budakeszi Város Önkormányzata és Német 
Önkormányzata, a város polgárai és egyesüle
tei 2008 február 24-én a német mise keret
ében köszöntek el a lichi polgármestertől.

Luwig Seiboldt 66 éves korában türelem
mel viselt hosszantartó betegség után 2008. 
január 23-án meghalt. 23 évig volt közmeg
elégedéssel Lich polgármestere. Mély hittel, 

bizalommal és reménnyel viselte betegségét. 
Feladatait az utolsó percig ellátva tervezett és 
reménykedett egészen haláláig.

Szerette az életet, a munkáját. Szerette az 
embereket, és azok szerették őt. Fontosnak 
tartotta városépítő tevékenységében a kör
nyezetvédelmet, s a város polgáraival közvet
len kapcsolatot tartott.

Munkássága ideje alatt került sor Lich és 
Budakeszi kapcsolatának testvérvárosi rangra 
emelésére. Németországban létrehozta 40 
évvel ezelőtt azt a baráti társaságot, amely az 
európaiságot támogatta, majd állandóan bőví
tette ezt a kört. Az ő meghívására került 
Budakeszi is ebbe a közösségbe. Jelenleg 

Belgium, Franciaország, Hollandia, 
Olaszország, Ausztria, Magyarország cso
portjai alkotják ezt a hálózatot.

Szerette volna, ha itt Budakeszin a 41. 
Európa találkozón még itt lehet. Tavaly 
Strassbourgban nagy gonddal készítette elő 
ezt a lehetőséget.

A kórházi ágyán, amikor 2008. január 
12-13-án meglátogattam, még mindig tervez
te és nagyon boldog volt, hogy 2008. június 
18-22-ig megvalósítjuk ezt az Európa- 
találkozót. Lelke, eszméi továbbra is megma
radnak és bennünk, velünk továbbélnek.

Isten nyugosztalja!
Kóthyné Herezeg Mária


